
 

 

КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА  

VIІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА 

ТА ПАЛИВНО-ЕНЕРГЕТИЧНОГО КОМПЛЕКСУ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36  к. 1005                                                                                      тел.:(044)202-70-29 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 5 

засідання  постійної комісії з питань житлово-комунального господарства 

та паливно-енергетичного комплексу    
 

  

м. Київ  14.03.2016 р.   
 

 

Присутні:            
Члени постійної комісії з питань житлово-комунального господарства та 

паливно-енергетичного комплексу:  

  

1. Бондаренко Володимир Дмитрович      – голова ПК 

2. Ноздря Вадим Ігорович          – перший заступник голови ПК 

3. Дегтярьова Лариса Вікторівна         – заступник голови ПК 

4. Кутняк Святослав Вікторович         – заступник голови ПК 

5. Тесленко Павло Петрович          – заступник голови ПК 

6. Костюшко Олег Петрович          – секретар ПК 

7. Богатов Костянтин Володимирович 

8. Грушко Віктор Валентинович 

9. Гуманенко Валерій Леонідович 

10. Манойленко Наталія Вікторівна 

11. Онуфрійчук Вадим Михайлович 

 

Запрошені:           
 

Депутат Київради   

Опадчий І.М.; 

 

Депутат Київради   

Буділов М.М.; 



Заступник голови КМДА   

Пантелеєв П.О.; 

 

Директор Департаменту житлово - комунальної інфраструктури   

Новицький Д.Ю.; 
 

Заступник директора Департаменту комунальної власності м. Києва 

Шмуляр О.В.; 
 

Заступник директора Департаменту фінансів 

Мороз О.С; 

 

Заступник начальника Управління житлового забезпечення Департаменту 

будівництва та житлового забезпечення 

Матвіяк Л.В.; 

 

Заступник начальника Управління ЖКГ Деснянської РДА 

Лукашевич Л.А.; 

 

Начальник відділу обліку та розподілу житлової площі Деснянської РДА 

Романюк Т.Г.; 

 

Представник громадськості 

Аніщенко Н.М.; 

 

Голова ради гуртожитку ГО «Самоврядна громада Жукова 53-А 

Панченко В.В.; 

 

Голова Спілки власників житла Святошинського району 

Стацюра Н.І.; 

 

Голова правління ГО «Асоціація Територіальна громада» 

Дєдов С.М.; 

 

Генеральний директор АТ «Київенерго»  

Фоменко О.В.; 

 

Комерційний директор АТ «Київенерго»  

Бушма Є.Ю. 

 

 

П О Р Я Д О К    Д Е Н Н И Й :   

 

1. Інформація щодо депутатського звернення Опадчого І.М. від 28.12.2015 

№08/279/076-23. 



2.Інформація щодо листа голови правління ОСББ «Самоврядна громада Жукова 

53-А» Іванченка В.М. від 19.02.2016 №066-1. 

3.Інформація щодо листа голови правління ЖБК «Квазар-11» Терещенко Л.А. від 

26.01.2016 №0126. 

4.Інформація щодо депутатського звернення Москаля Д.Д. від 08.02.2016 

№08/279/08/165-49. 

5. Інформація щодо листа мешканців житлового будинку №6 по вул. Північна від 

28.01.2016. 

6.Інформація щодо листа голови правління ГО «Асоціація Територіальна 

громада» Дєдова С.М. від 25.01.2016 №01/16. 

7.Інформація щодо листа Богданова А.В. 

8. Інформація щодо листа Леги Г.В. від 01.02.2016. 

9. Різне. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про перше питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Онуфрійчук В.М., Аніщенко Н.М., Пантелеєв П.О., Матвіяк 

Л.В., Романюк Т.Г., Опадчий І.М., Тесленко П.П., Буділов М.М., Грушко В.В., 

Новицький Д.Ю., Богатов К.В., Кутняк С.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. запропонувати заступнику голови КМДА Пантелеєву П.О.: 

 опрацювати питання щодо замовлення експертного висновку по 

житловому будинку по вул. Шолом-Алейхема, 11-А для підготовки на 

правовій базі відповідної проектно-кошторисної документації; 

 підготувати та надати до постійної комісії звіт щодо аварійних будинків м. 

Києва та оцінку по фінансуванню цієї проблеми у бюджеті міста в 2017 

році. 

 

  

 ГОЛОСУВАЛИ: за –8, проти-1, утр.-2. 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про друге питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Онуфрійчук В.М., Панченко В.В., Тесленко П.П., Пантелеєв 

П.О., Костюшко О.П., Гуманенко В.Л. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. просити постійну комісію Київради з питань місцевого самоврядування, 



регіональних та міжнародних зв’язків розглянути це питання на своєму 

засіданні;  

2. повернутися до розгляду цього питання після отримання висновків постійної 

комісії Київради з питань місцевого самоврядування, регіональних та 

міжнародних зв’язків. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про трете питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Фоменко О.В., Ноздря В.І., Новицький Д.Ю., Пантелеєв П.О., 

Манойленко Н.В., Костюшко О.П., Бушма Є.Ю., Грушко В.В., Гуманенко В.Л., 

Кутняк С.В., Буділов М.М., Тесленко П.П., Дєдов С.М., Стацюра Н.І. 

 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. запропонувати заступнику голови КМДА Пантелеєву П.О.: 

 провести інвентаризацію житлових будинків, де не має можливості 

встановити прилад обліку тепла; 

 після закінчення опалювального сезону 2015-2016 р.р. підвести його 

підсумки; 

 опублікувати на сайті Київської міської державної адміністрації проект 

договору з ПАТ «Київенерго» щодо управління майном, яке належить 

територіальній громаді м. Києва;  

2.   запропонувати генеральному директору ПАТ «Київенерго» Фоменку О.В.: 

 у термін до 28.03.2016 р. підготувати та надати до постійної комісії довідку 

щодо кількості людей, які звернулися до ПАТ «Київенерго» на протязі 

півроку, за компенсацією за самостійно організовану та оплачену повірку 

лічильників гарячого водопостачання та обсягу коштів, які були направлені 

ПАТ «Київенерго» на виплату таких компенсацій; 

 відновити роботу на постійній основі Громадської ради ПАТ «Київенерго» 

з питань ОСББ та ЖБК; 

 підготувати та надати до постійної комісії інформацію щодо адреси 

житлових будинків, в яких заплановано встановлення приладів обліку 

тепла у 2016 році; 

 подати на розгляд постійної комісії інвестиційну програму ПАТ 

«Київенерго» на 2016 рік та відзвітувати за виконання інвестиційної 

програми ПАТ «Київенерго» на 2015 рік; 

3.  передати на розгляд ПАТ «Київенерго» лист голови правління ЖБК «Квазар-

11» Терещенко Л.А. від 26.01.2016 №0126 для вирішення викладених в ньому 



питань та інформування заявника. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

4.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про четверте питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. передати на розгляд ПАТ «Київенерго» депутатське звернення Москаля Д.Д. 

від 08.02.2016 №08/279/08/165-49 для вирішення викладених в ньому питань та 

інформування депутата Київради Москаля Д.Д. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

5.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про п’яте питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1.  передати на розгляд ПАТ «Київенерго» лист мешканців житлового будинку 

№6 по вул. Північна від 28.01.2016 для вирішення викладених в ньому питань та 

інформування мешканців цього житлового будинку. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

6.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про шосте питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. передати на розгляд ПАТ «Київенерго» лист голови правління ГО «Асоціація 

Територіальна громада» Дєдова С.М. від 25.01.2016 №01/16 для вирішення 

викладених в ньому питань та інформування заявника. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

7.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про сьоме питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. передати на розгляд ПАТ «Київенерго» лист Богданова А.В. для вирішення 

викладених в ньому питань та інформування заявника. 



 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

8.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про восьме питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. передати на розгляд ПАТ «Київенерго» лист Леги Г.В. від 01.02.2016 для 

вирішення викладених в ньому питань та інформування заявника. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

9.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про дев’яте питання порядку 

денного.   

 

ВИРІШИЛИ:  
1. передати на розгляд ПАТ «Київенерго» депутатське звернення Буділова М.М. 

від 29.02.2016 №08/279/08/017/106 для вирішення викладених в ньому питань та 

інформування депутата Київради Буділова М.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                          В. Бондаренко 

 

 

 

Секретар постійної комісії            О. Костюшко 
 

 

 

 

 

 

 


